

1



Anleitung: Gepäckbrücke KTM 690 Enduro

Lieferumfang:

- 1 x Gepäckbrücke vormontiert
- 4 x Distanz
- 4 x Linsenkopfschraube M8x55 V2A
- 4 x Senkkopfschraube M8x100 V2A
- 4 x U-Scheibe M8 klein V2A

Achtung! Wichtige Hinweise

Alle Schraubverbindungen nach 50Km kontrollieren und nachziehen! Falls die Haltegriffe weiterverwendet werden, bitte die M8x100 Senkkopfschrauben verwenden! Wir empfehlen die Verwendung eines geeigneten Gurtes als Ersatz für die originalen Haltegriffe! Anziehmoment für die M8-Schrauben max. 20Nm, siehe Betriebsanleitung KTM! Maximale Beladung 5kg! Ist zusammen mit unserem Kofferträger montierbar!

Montage

1. Original-Haltegriffe abschrauben
2. Die vier Distanzen wie in Bild 1 in den Aussparungen für die Haltegriffe am Hecktank platzieren
3. Die vormontierte Gepäckbrücke wie in Bild 2 auf die Distanzen legen und verschrauben mit:
 - 4 x U-Scheibe M8 klein V2A
 - 4 x Linsenkopfschraube M8x55 V2A

Anziehmoment max.20Nm!

4. Bei Montage der Haltegriffe die beigelegten Senkkopfschrauben M8x100 V2A verwenden! Wir empfehlen die Verwendung eines geeigneten Gurtes als Ersatz für die originalen Haltegriffe!

2



Installation Instruction: Luggage Rack KTM 690Enduro

Contents:

- 1 x Rear luggage rack preassembled
- 4 x Spacer
- 4 x Screw dome head M8x55 stainless
- 4 x Screw counter sunk M8x100 stainless
- 4 x Washer M8 small stainless

Attention: important tips, explanations

Check all screws after 50Km and retighten if necessary! Use the counter sunk screws M8x100 if grab rail is reinstalled. We recommend the use of a suitable belt/strap as a replacement for the original handle. Max. Torque for the M8 screws is 20Nm; refer to the KTM owners manual! Maximum load for the rack is 5kg/10lbs! Rack can be used in combination with Touratech pannier rack system.

Assembly

1. Remove original grab rail if installed.
2. Set the four spacers in the grab rail holes as shown in photo 1.
3. Set the preassembled luggage rack on the spacers and secure it with:
 - 4 x Washer M8 small stainless
 - 4 x Screw dome head M8x55 stainless

Maximum tightening torque is 20Nm!

- Use the counter sunk screws M8x100 if grab rail is reinstalled. Photo 3. We recommend the use of a suitable belt/strap as a replacement for the original handle.

3

